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ZAPISNIK

sa izborne sjednice Skup5tine Udruge hrvatskih sudskih savjetnika i vjeZbenika
(UHSSV) odriane 20. svibnja 2019, u Zagrebt, Opdinski gradanski sud u Zagrebu,

Ulica grada Vukovara 84.

Zapo(etoz L6,00 sati

Prisutni na sjednici: Andrija Krivak - predsjednik Udruge, Mateja Cvitii - tajnica
Udruge, Natalija Horvatid, Ana Cosi6, Tea Majsan, Marina Andri6, Ivana Burcar, Ivona Elez,
Sandra Re5kov, Mislav Gazilj,Iva Lujak, Juraj Ni5evi6, Alma Beganovi6, Martina Mi5kovi6,
Ana Santini, Borna Pe5ek, Marijana Nikoli6, Zumica Pozderac, Katarina Culii, Anita
Zivkovil, Nata5a Marahovec, Zorana Mate5i6, Antonija Kri1anac, Petar Zaradii, Andrea
Saban, Matija Vugi6 - Sakal, Tea Jurid, Domagoj Novosel, Martina Sudevi6, Marija Lovri6,
Bruno Pelicarid, Maja Gojak Jug, Zrinko Ten5ek, Paula Kvesi6, Josipa Pajii, Melani Vukoja,
Matija Buri6, Nera Popovi6, Vlatka Petak Vudeti6, Martina Grdovid i Goran Felja.

Javnost: Hrvoje Domi6.

Predsjednik Udruge Andrija Krivak pozdravlja sve prisutne i otvara sjednicu Skup5tine
Udruge objavljuju6i dnevni red sjednice.

DNEVNI RED SJEDNICE:

1. IzvjeStaj predsjednika o radu Udruge.

2.Izbor Predsjednika i Dopredsjednika Udruge

3. Razno.



Todka 1. dnevnog reda

Yezano uz dosada5nji rad predsjednik Udruge navodi da su dlanovi Udruge, ali i ostali

zainteresirani, redovito putem e - maila obavje5tavani o aktivnostima Udruge vezano tz
pobolj5anje polotaja sudskih savjetnika. Navedeni e - mailovi redovito su slani na preko 150

adresa s uputom da primatelji prosljeduju navedene mailove svim zainteresiranim kolegicama

i kolegama.

2015. Udruga je sudjelovala u radu radne skupine za izradl prijedloga Zakona o
izmjenama i dopunama Zakona o pravosudnoj akademiji. Ve6 tada su iznesene primjedbe

Udruge na koncepciju zavr5nog ispita kakav postoji danas, a to je da je ispit nepotreban za

sudske savjetnike koji imaju 4 i vi5e godina radnog staZa. Prijedlozi Udruge nisu prihva6eni,

pa su stavljane primjedbe u vezi samog nadina provedbe zavr5nog ispita.

08.11.2016. Udruga je organizirala sastanak s drZavnom tajnicom u Ministarstvu
pravosuda Majom Grubi5in kojom prilikom je izneseno stajali5te Udruge o lo5em

materijalnom poloZaju sudskih savjetnika i problemima u njihovom pravnom poloZaju.

Unutar godine dana osnovana je radna skupina za izradn prijedloga Zakona o

izmjenama i dopunama Zakona o sudovima. Udruga je predloZila da se tim zakonom urede

pla6e sudskih savjetnika (u postotku od pla6e suca). Takoder, Udruga je predloZila i uvodenje
novog radnog mjesta: vi5i sudski savjetnik - specijalist. Prvi prijedlog nije prihvaden, dok je
drugi Ministarstvo prihvatilo nakon dega se krenulo urazradu navedenog prijedloga.

10.04.2018. Udruga je stavila primjedbu na prijedlogZakona o izmjenama i dopunama
Zakona o DSV - u kojim je bilo predvideno da DSV narazgovor zanete zvati kandidata koji
je ostvario manje od 260 bodova na zavr5nom ispitu, iako je potreban broj bodova za

polaganje zavrSnog ispita 225). Na kraju je predlagatelj odustao od navedenog prijedloga.

20.09.2018. Udruga je Ministarstvu pravosuda dostavila cjelovit prijedlog zapovelanje
placa sudskih savjetnika s obrazlolenjem i tablicama (s pregledom koeficijenata i neto

iznosa). Navedeni materijali dostavljeni su svim dlanovima Udruge putem e - maila. Ukratko
predloZeno je da podetna plaia sudskog savjetnika koji podne raditi na sudu prvog stupnja
bude oko 7.500,00 kn.

Ol.0L.2Ot9. stupile su na snagu izmjene i dopune Zakona o sudovima kojima je
uvedeno novo radno mjesto: vi5i sudski savjetnik - specijalist, na svim sudovima i drZavnim
odvjetni5tvima upravo na prijedlog Udruge. Uvodenjem navedenog radnog mjesta omoguiit
6e se napredovanje jednog dijela sudskih savjetnika. Takoder, Udruga je sprijedila prihva6anje
prijedloga Ministarstva pravosuda prema kojem bi uvjet za raspored na navedeno radno
mjesto bio poloZen zavr5ni ispit.

Yezano uz operacionalizaciju novouvedenog radnog mjesta Udruga je u Ministarstvu
dostavila joS dva dopisa kojima poziva na izmjenu Uredbe o nazivima radnih mjesta i
koeficijentima sloZenosti poslova u drZavnoj sluZbi. Predmetna Uredba nije joS uvijek
izmijenjena, ali ne zbog pasivnosti Udruge, ved zbog postupka mirenja koji se vodio izmedu
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Vlade RH i sindikata jer su pravosudni sluZbenici prijetili Strajkom. Takoder, ponavlja se da

Udruga nije mogla biti na sastanku mirenja izmedu Vlade RH (kao poslodavca) i sindikata
(kao predstavnika radnika) jer nije stranka u postupku. Navedeno je potvrdeno i od strane
Ministarstva pravosuda i od strane sindikata.

Posljednje informacije kojima Udruga raspolaZe je da 6e izmijenjena Uredba stupiti na
snagu u rujnu ove godine i da 6e se tom prilikom propisati i koeficijent zaradno mjesto vi5eg
sudskog savjetnika - specijalista.

Sto se tide travanjske akcije pisanja dopisa ministru pravosuda Predsjednik Udruge
zahvaljuje svima koji su se odazvali i sudjelovali, a pogotovo onima koji su ishodili jo5 i
podrSku kolega sudaca i predsjednika sudova. Predsjednik Udruge istide da su ti dopisi
najvjerojatnije zasluLni za ponovno skretanj e paZnje Ministarstvu pravosuda na na5 pololaj i
za ovo pove6anje plala sudskim savjetnicima koje je dogovoreno u postupku mirenja.
Medutim, Udruga i dalje stoji kod svog prijedloga iz rujna 2018. (kojim je predloZeno
poveianje plal,a svim sudskim savjetnicima) izalagat 6emo se da se taj prijedlog na koncu i
prihvati. U sludaju da taj prijedlog ne bude prihva6en niti u dijelu potrebno je razmotriti
mogu6nost sindikalnog udruZivanja ili udlanjenja u ved postoje6i sindikat drZavnih sluZbenika
u Sto vedem broju.

Yezano uz prijedloge Udruge za povelanje plada, Udruga je u travnju ove godine dobila
i formalnu podr5ku Udruge hrvatskih sudaca (UHS).

Yezano uz najavljeni novi Zakon o Pravosudnoj akademiji, Udruga je 06.12.2018.
poslala Ministarstvu pravosuda opSirne primjedbe na navedeni zakon vezano uz koncepciju
zavrSnog ispita o demu su dlanovi obavije5teni e - mailom istog dana. Takoder, poslane su i
upute kako sudjelovati u e - Savjetovanju (Savjetovanje sa zainteresiranom javno56u). Ideja je
bila da se Sto vi5e kolega odazove i stavi primjedbe na pojedine odredbe zakona s kojima se

ne slaZu ili da jednostavno podrZe primjedbe i prijedloge Udruge. NaZalost, odaziv jebio jako
lo5 (dast iz:uzecima). Predsjednik Udruge istide da je time najvjerojatnije propu5tena prilika
znadajnije utjecati na navedeni zakon, iako nije bilo nikakvog ruzloga za to. Prema
informacijama kojima Udruga raspolaZe na navedeni prijedlog zakona primjedbe je imala i
sama Pravosudna akademije, vezano uz koncepciju zavr5nog ispita. iak je i samo
Povjerenstvo predlagalo izmjene povoljnije za kandidate. Medutim, Ministarstvo pravosuda
navedene prijedloge nije uvaZilo.

Trenutno Udruga prikuplja podatke o opsegu poslova i udinkovitosti rada sudskih
savjetnika na ve6im sudovima u RH, a radi nastavka argumentiranog razgovora s

Ministarstvom pravosuda oko pove6anja pla6a svim sudskim savjetnicima.

Juraj Ni5evid pita za5to se broj vi5ih sudskih savjetnika veZe uz broj sudaca?
Predsjednik Udruge navodi da je do sada ministar pravosuda donosio Mjerila za odredivanje
broja sluZbenika i namjeStenika u sudovima (za ditavu drlavu) u kojem je navedeno se

potreban broj sudskih savjetnika odreduje ovisno o predvidenom broju sudaca i to: na svaka 4
suca 1 sudski savjetnik, a na svakih 8 sudaca 1 vi5i sudski savjetnik. Upravo iz navedenih
razloga je Udruga i predloZila dana svakih 10 sudaca bude predviden I vi5i sudski savjetnik -



specijalist. Naime, Udruga nije Zeljela da se I viSi sudski savjetnik - specijalist odreduje na

12 sudaca Sto je bilo logidno za odekivati. Na sastanku u Ministarstvu pravosuda krajem
pro5le godine iznesen je taj problem i postavljeno je pitanje Sto je sa sudovima koji imaju

manje od 12 ili 10 sudaca. Ministarstvo pravosuda je navelo da su svjesni tog problema i da

6e predloZiti da se novouvedeno radno mjesto viSeg sudskog savjetnika - specijalista na

takvim sudovima odreduje po odjelima. Primjerice, na kaznenom i parnidnom odjelu
op6inskog suda barem po jedno mjesto. Medutim, nakon stupanja na snagu Zakona o
izmjenama i dopunamaZakona o sudovima 01.01.2019. ministar viSe nije donosio Mjerilaza
odredivanje broja sluZbenika i namje5tenika u sudovima, ve6 je svakom sudu pojedinadno

dostavio odluku u kojoj je navedeno koliko sluZbenika (ukljuduju6i i vi5e sudske savjetnike -
specijaliste) moZe predsjednik pojedinog suda predvidjeti Pravilnikom o unutarnjem redu. Iz

navedenog proizlazi da se kriteriji mogu mijenjati od suda do suda.

Marijana Nikolid pita moZe li se pristupiti glasovanju za predsjednika i dopredsjednika

Udruge jer se njoj Zuri?

Predsjednik Udruge izvje5tava dlanove da nakon masovnog udlanjenja u protekla dva

tjedna broj dlanova Udruge iznosi 187.

Predsj ednik Udruge podnosi financij sko izvj e56e.

Ukupno utroSena sredstva Udruge u posljednjih 5 godina - rashodi:

- na tro5kove radunovode: 1,0.000,00 kn (2.000,00 kn/god),

- tro5kovi reprezentacije - putovanja: 3L.290,00 kn (Izlet Austrijska jezera i Salzburg

11,12014 - 10.050,00 kn; Izlet Budimpelta 512015 - 8.640,00 kn; Izlet Bed i Bratislava
1212015 - t5.620,00 kn; Izlet Venecija i otoci lagune 512016 - 4.

Ukupno stedena sredstva u posljednjih 5 godina - prihodi:

- jedini izvor prihoda Udruge su dlanarine. Trenutno stanje sredstava na radunu
(5 12019): 45 .65L,57 kn.

Predsjednik Udruge napominje da za svoj rad ne prima nikakvu naknadu, niti je takvo
Sto predvideno Statutom.

Vezano uz izlete Udruge Predsjednik Udruge objaSnjava da od posljednjeg izleta nije
bilo osoba koje bi se prihvatile organizacije izleta te da se iz navedenihrazloga nije niti i5lo
na izlete. Uvjet za sufinanciranje izleta dlanova Udruge je da se okupi najmanje 20 ljudi jer se

dini neprihvatljivim da svega nekoliko dlanova Udruge putuje na izlete uz sufinanciranje (na

teret Udruge), a ostali ne.

Pitanja nema.
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Todla 2. dnevnog reda

Utvrduje se da su se se kao kandidati zatijeLa Udruge prijavili:

- Goran Felja, Morana Petranii i Andrija Krivak za Predsjednika Udruge,

- Melani Vukoja i Lidija Doga5 Batovanja za Dopredsjednika Udruge.

Utvrduje se da je kandidat Morana Petrani6 15.05.2019. odustala od svoje kandidature o

demu je obavijestila Udrugu, a o demu su dlanovi Udruge obavije5teni e - mailom isti dan.

Svim dlanovima Udruge omogu6eno je glasovanje putem sluZbenog e - maila na

sluZbeni mail Udruge: uhssv.hr@gmail.com i sluZbeni mail Tajnika Udruge:
Mateja.Cvitic@oszs.pravosudje.hr do danas u L5,00 sati.

O prebrojanim glasovima sastavljen je poseban zapisnik koji se prilaZe ovom zapisniku.

Utvrduje se da su kandidati zatijela Udruge glasovanjem putem e - maila dobili sljede6i
broj glasova:

- kandidat za Predsjednika Udruge Goran Felja - 6L glas,

- kandidat za Predsjednika Udruge Andrija Krivak - 68 glasova,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Melani Vukoja - 46 glasa,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Lidija DogaS Batovanja - 64 glasa.

Prije pristupanja glasovanju na samoj sjednici Skup5tine kandidati za Predsjednika
Udruge ukratko izlaLu svoj program rada.

Kandidat Andrija Krivak ukratko izlaie svoj program navodedi da ie i dalje nastaviti
raditi na nadin na koji je radio, a o postignutom obavje5tavati dlanove Udruge i zainteresirane
kolege putem op5irnijih e - mailova u kojima navodi sve potrebne podatke. Takoder, navodi
da 6e i dalje pozivati kolege putem e - maila na sudjelovanje u e-Savjetovanju i drugim
aktivnostima, kao Sto su prikupljanje podataka o radu sudskih savjetnika i pisanje zajednidkih
dopisa. Kandidat Andrija Krivak istide da Whatsapp i slidne aplikacije nisu i ne mogu biti
podobne za rje5avanje ikakvih ozbiljnih problema niti zaraspravu o tim problemima.

Kandidat Goran Felja zalaLe se za neformalniji nadin vodenja Udruge i osnivanje
ogranaka Udruge i u drugim gradovima. Istide da je trebalo vi5e animirati savjetnike da se

udlane u Udrugu i odrZavati neposrednije kontakte s kolegama. Takoder, istide da je nuZno
de56e sazivati sjednice SkupStine Udruge radi bolje komunikacije medu dlanovima Udruge.
Smatra da je upravo Whatsapp grupa pridonijela znatnom povedanju broja dlanova Udruge
(zavi5e od 100 dlanova).



Pristupa se glasovanju na sjednici SkupStine i kandidati ostvaruju sljede6i broj glasova:

- kandidat za Predsjednika Udruge Goran Felja - 19 glasova,

- kandidat za Predsjednika Udruge Andrija Krivak - 7 glasova,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Melani Vukoja - L9 glasova,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Lidija DogaS Batovanja - 4 glasa.

Nakon zbrajanja glasova, utvrduje se da kandidati ostvaruju sljede6i broj glasova:

- kandidat za Predsjednika Udruge Goran Felja - 80 glasova,

- kandidat za Predsjednika Udruge Andrija Krivak - 75 glasova,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Melani Vukoja - 65 glasova,

- kandidat za Dopredsjednika Udruge Lidija Doga5 Batovanja - 68 glasova.

Utvrduje se da je za Predsjednika Udruge izabran- kandidat Goran Felja.

Utvrduje se da je kandidatkinj a zaDopredsjednika Udruge Lidija Doga5 Batovanja e -
mailom, prije odrZavanja skupStine, obavijestila Tajnika Udruge da u sludaju izborakandidata
Gorana Felje povladi svoju kandidaturu.

Utvrduje se da je za Dopredsjednika Udruge izabrana- kandidatkinja Melani Vukoja.

Pitanja nema.

Primjedbi nema.

Dovr5eno: 16145 sati

PREDSJEDATELI SJEDNICE:

Andrija Krivak

OVJEROVITELI ZAPISNIKA:

Mateja Cviti6, tajnica UdrugeF#3
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